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ČAKAŤ PÁNA AKO MÁRIA!

Začíname nový liturgický rok a tým aj ďalšie

adventné obdobie. Je to obdobie prípravy a
očakávania. Zvykne sa hovoriť, že príprava je
dôležitejšia ako samotná udalosť, na ktorú sa
pripravujeme. Pri Vianociach to však celkom
neplatí. Tu môžeme skôr povedať, že čím lepšia
je príprava, tým sú aj Vianoce lepšie prežité.
Čím viac je otvorené srdce, tým viac lásky a
pokoja v ňom bude! Je veľa spôsobov, ako sa
na Vianoce pripraviť. Ja vám chcem ponúknuť
ten svoj...čakať s Máriou, čakať ako Mária!
Nehovorím, že je to ten najjednoduchší
spôsob, ale rozhodne je podľa mňa ten
najlepší. Veď kto bol hodnejší prijať Boha do
svojho života, ako Mária. Kto mal čistejšie
srdce, ochotnejšiu vôľu a väčšiu pokoru, ako
Mária! Kto iný okrem Panny Márie mal toľko
lásky a toľko nehy, že bol schopný poskytnúť
dôstojný príbytok Bohu?! Veru, iba Mária
dostala túto veľkú milosť, ona bola od počiatku
vyvolená. Teda ak sa chceme správne pripraviť
na Vianoce, pozorujme Máriu. Ak chceme čo
najlepšie privítať Ježiša, učme sa od Márie. Ak
chceme čo najlepšie prežiť Vianoce,
napodobňujme Máriu. 
Porozmýšľajme na začiatku adventu, ako asi
prežívala obyčajný deň, keď nosila božské Dieťa
pod srdcom, a tak sa skúsme správať aj my.
Všetko robme s Máriou. Ona bola pokorná,
jednoduchá, čistá a mlčanlivá. A toto všetko v
plnej miere určite vložila do času čakania na
svoje Dieťa. Veď Boh neprichádza v hluku, ale v

tichu. Neprichádza k pyšným, ale k pokorným.
Nedočkajú sa ho špinavé a neochotné srdcia,
ale čisté duše, pripravené odovzdať mu všetko!
A taká bola Mária. Predstavme si jej nežné
príhovory k svojmu dieťaťu a aj my sa častejšie
obráťme cez deň na Ježiša, hoci iba v krátkej,
strelnej modlitbe. Rozmýšľajme nad jej
modlitbou, ktorú prednášala Bohu, ktorý bol
zároveň pod jej srdcom a aj my dajme cez
advent našej modlitbe vrúcnosť a dôveru.
Pomyslime na jej láskou rozochvené srdce, pod
ktorým bilo srdce jej Syna. Kiežby sa aj naša
láska v advente aspoň o kúsok zosilnila. A
nakoniec, Mária čakala a potom aj prijala Pána
s radosťou. To je veľká charakteristika našej
adventnej prípravy. Každým dňom sa musí naša
radosť zväčšovať. Nebuďme smutní!
Nepoddávajme sa problémom a starostiam,
ktoré má predsa každý. Dovoľme Bohu i jeho
Matke, aby nám pomohli. Nech novonarodený
Mesiáš nenájde v našich srdciach skleslosť,
strach, či smútok. Musí nájsť radosť, lásku,
pokoj, ochotu, ale i nehu. V tomto všetkom sa
musíme čo najlepšie pripodobniť Panne Márii,
lebo ona mala tieto vlastnosti v najplnšej
miere. Ona je tým najlepším príkladom, tou
najlepšou učiteľkou!
Matka Božia i moja matka! Tebe zasväcujem
tohtoročný advent. S tebou sa chcem pripraviť
na narodenie Pána Ježiša, nášho Boha a
Vykupiteľa. Všetky nastávajúce dni chcem
prežiť v Tvojej prítomnosti.

dokončenie na nasledujúcej strane
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MÁRIA – EUCHARISTICKÁ

ŽENA
Obeta

V Starom zákone uzatváral Izrael s Bohom

zmluvu krvou. Zabili zviera, krvou postriekali
kamenný oltár a dvanásť pamätníkov
reprezentujúcich dvanásť kmeňov Izraela.
Kamenný oltár bol symbolom Boha. Tou istou
krvou potom veľkňaz postriekal aj ľudí. Krv sa
stala znakom zmluvy medzi Bohom a
človekom (porov. Ex 24, 3-8). V Novom
zákone, v Liste Hebrejom sa hovorí, že terajšia
zmluva medzi Bohom Otcom a človekom nie
je spečatená krvou zvierat, ale krvou Ježiša.
(Hebr 7, 26-27) Ježiš prelial svoju krv za nás
všetkých na znak zmluvy medzi nebom a
zemou. Jeho preliata krv je znakom nového
priateľstva medzi človekom a Bohom. Najprv
dal piť svoju krv apoštolom počas Eucharistie,
potom pokračoval v spečatení zmluvy
preliatím krvi na kríži až do poslednej kvapky.
Mária úplne naplnila túto zmluvu. Hoci za nás
nepreliala svoju krv, je Kráľovnou mučeníkov
a Sedembolestnou Pannou Máriou, pretože
sa obetovala, aby bola vo všetkých utrpeniach
zjednotená s Kristom. Vo chvíli, keď Ježiš jej
utrpenie prijal, žila Eucharistiu. Keď trpíme a
namiesto šomrania či panikárenia ponúkame
svoje utrpenie Ježišovi, stávame sa
eucharistickými osobami. Existujú ľudia, ktorí
sa pre každé malé zranenie stresujú,

lamentujú a zmätkujú. Sú však aj takí, ktorí
skutočne trpia, ale práve svojím prístupom
spôsobia, že ich utrpenie vyjde nazmar a je
zbytočné. A napokon sú ľudia, ktorí svoje
utrpenie ponúknu a obetujú Ježišovi tým, že
sa spájajú a zjednocujú s jeho utrpením, a tak
sa stávajú eucharistickými osobami. Mária
bola v tomto najdokonalejšia: všetky svoje
utrpenia obetovala Ježišovi. 

Sväté prijímanie
Niekedy si myslíme, že sme eucharistickými
osobami preto, lebo prijímame Eucharistiu
dva razy denne. Ale tu nejde o to, koľkokrát za
deň ideme na sväté prijímanie, ale či žijeme
to, čo sme prijali, či dovoľujeme Ježišovi, aby
bol s nami zjednotený, spojený. Podstata
pravého svätého prijímania spočíva v tom, že
sa zjednocujeme s Kristom – stávame sa s ním
jedno. Ak ho prijímame do srdca, ale
nemeníme sa a zostávame stále rovnakí,
potom máme od eucharistickej osoby veľmi
ďaleko. Byť zjednotený s Ježišom znamená, že
s ním máme jedu myseľ a jedno srdce. Sv.
Pavol to vysvetľuje nasledovne: „Zmýšľajte
tak ako Kristus“ (Flp 2,5) Obnova našich myslí
je podstatná a nevyhnutná a zároveň aj dosť
náročná. Zrejme je ešte náročnejšia ako
obnova samotného srdca. Keď je človek
obnovený vo svojej mysli, začína mať božie
myslenie. V praxi to znamená, že čokoľvek ide
robiť, najskôr si položí otázku: Je toto to
skutočne to, čo chce odo mňa Boh? Som v
zhode s Božou mysľou? Ak nezmýšľam tak ako
Boh, znamená to, že idem zlým smerom. V
takomto prípade nikdy nenájdem v živote
pokoj a radosť. Zlý smer vždy vedie k vlastnej
skaze, sebazničeniu. 

Nauč ma milovať tvojho Syna takou láskou,
akou si ho ty milovala. Pomôž mi pripraviť mu
v mojom srdci taký príbytok, akým si ho ty
uvítala. Daj, nech v tomto čase adventu
vzrastie moja viera, zosilní sa láska a
zdokonalí modlitba. Pomôž mi, aby som cez

advent každý deň dokázal prežiť svoje malé
Vianoce – v stretnutí s Pánom v Eucharistii, i v
ľuďoch, ktorí budú okolo mňa. Chcem, aby
bolo na mne vidno, že ma vedieš Ty –
najlepšia Matka a Učiteľka. Amen. 

(Martin Miškuf)
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Keď prijímam Eucharistiu, prvá vec, o ktorú
prosím, je obnova mysle a srdca: „Môj Pane,
obnov moju myseľ i srdce tvojím srdcom. Daj
aby som miloval tak ako ty. Riaď moje emócie,
ako ty chceš.“ Toto znamená žiť Eucharistiu –
byť s Ježišom jedna myseľ a jedno srdce. Tu
nejde to to, koľkokrát sme prijali Eucharistiu,

ale o to, či dovoľujeme Ježišovi, aby nás stále
viac a viac menil na seba. Práve Mária bola
nepochybne s Ježišom úplne zjednotená. Bola
s ním jedna myseľ i jedno srdce, čo z nej robí
dokonalú eucharistickú ženu. 

(Dominika Čechová)
Zdroj: Vella, E.: Mária, dokonalá žena

Čo všetko nás oddeľuje
Jeden múdry moslimský sufi nasadol na

loď, aby sa preplavil na druhú stranu mora.
V polovičke cesty sa rozpútala taká prudká
búrka, že vysoké vlny hádzali loďou hore-
dole, akoby bola stebielkom. Všetci sa veľmi
báli. Niekto sa veľmi modlil, niekto kričal a
ďalší hádzal všetky svoje veci do mora. Len
múdry sufi bol pokojný.
Keď sa búrka vybúrila a na tváre cestujúcich
sa vrátila farba, niektorí sa obrátili na
múdreho sufiho a pýtali sa ho:
„Ako to, že ty si sa nebál? Nevšimol si si, že
medzi nami a smrťou bola iba drevená
doska?"
„Áno, ale vo svojom živote som videl, že
často to bolo ešte menej."

Čo nás delí od smrti? Je naozaj hranica
medzi životom a smrťou taká tenká?
V posledných mesiacoch života sa donovi
Boscovi chodilo ťažko. Kto ho tak na dvore
videl, často sa ho pýtal: „Kam, don Bosco,
kam?"
Odpovedal vždy rovnako: „Do neba."
Mohli by sme všetci povedať, na každom
kroku svojho života: „Idem, Pane."

Zbytočné drevo
V stratenom kúte sveta, v húštinách

hlbokého lesa bol raz jeden rebrík. Bol to
jednoduchý rebrík s priečkami zo starého
vyschnutého a ošúchaného dreva.
Okolo stáli jedle, smrekovce a brezy.
Nádherné stromy. A medzi nimi tento
úbohý, žalostný rebrík.
Drevorubači, ktorí pracovali v hore, prišli raz
až sem.
S ľútosťou sa pozreli na rebrík. „Čo je to tu,
aká haraburda," povedal jeden.
„Nie je súca ani na oheň," povedal druhý.
Jeden z nich uchopil sekeru a zrazil ho
dvoma presnými údermi.
Rebrík sa zrútil. Bol skutočne na nič. A
drevorubači so smiechom odišli.
Na tento rebrík sa každý večer šplhal
človiečik, ktorý zažíhal hviezdy.
Od tej noci na oblohe nad lesom nebolo
hviezd.

Aj v nás jestvuje rebrík. Keď ho
porovnávame s toľkými vecami, ktoré každý
deň dostávame, je to nič. Ale je to rebrík, z
ktorého sa zažíhajú hviezdy na tvojom nebi.
Volá sa modlitba.

(Anna Sabolová ml.)
Zdroj: Bruno Ferrero:  Niekedy stačí jeden slnečný lúč
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Farská púť do Fatimy

dokončenie 3. dňa

Po diaľnici smerom z Turína je iná scenéria

ako včera. Tu sú iba poľnohospodárske
objekty a je ich dosť nariedko. Trochu to
pripomína naše Slovensko, teda až na tie
cesty. Tieto sa s našini nedajú porovnať. Boli
by sme hlboko pod priemerom. Je 1045.
Teplomer ukazuje 210C. Prechádzame poza
mesto Janov. Náš pohľad patrí moru. Je to
obrovské mesto, ktoré sa tiahne pozdĺž
mora. Zapozeraný do tejto nádhernej
prírody, kde na jednej strane cesty  je more
a mesto a na druhej strane iba samé skaly a
ohorené zvyšky stromov po požiari, ktorý
zachvátil sever Talianska minulý rok, sme si
ani neuvedomili, že sa nám cesta mení.
Strmý kopec sa tu strieda s hlbokou
priepasťou. Terén vyzerá ako záznam z EKG.
My cestujeme raz cez tunel, raz cez most,
ale ideme stále rovno. Tak dômyselne sú tu
urobené cesty. Každý tunel, ktorým
prechádzame má minimálne dva pruhy v
jednom smere. O 11:40 prichádzame do
Monaka. Zrazu je tu úplne iná flóra. Úplne
iné stromy, palmy, figovníky, ..., úplne iné
skaly - podobné Chorvátsku. O 12:00 máme
obedňajšiu prestávku na benzínovej pumpe
s obrovským odpočívadlom pre autá,
autobusy, kamióny. Všade sú postavené
besiedky, kde si môžete v kľude odpočinúť a
pohodlne sa najesť, vypiť kávu. Dookola sú
samé skaly, ktoré túto pohodovú scénu iba
umocňujú. Na vrchu jednej skaly je
postavená vila. Prístup k nej je možný iba
vrtuľníkom. Možno z druhej strany, ale tam
nevidíme. Ceny sú tu minimálne
dvojnásobne vyššie ako u nás, ale zase na

druhej strane je tu všade poriadok a čisto.
13:05 pokračujeme v ceste. Telo sme už
nasýtili a teraz nasýtime aj našu dušu.
Začíname modlitbou posvätného ruženca a
po nej si dávame zmes mariánskych piesni.
Do tretej hodiny máme voľný program. O
tretej pokračujeme Korunkou Božieho
milosrdenstva. Po nej máme znovu
informácie od Janky a otca Mareka o
životopise Sv. Bernardety Subirusovej a
udalostiach, ktoré nasledovali v Lurdách až
do dnešného dňa. O 16:55 máme ďalšiu
prestávku. Trochu sme sa poprechádzali,
ponaťahovali stuhnuté svaly a o 17:20
pokračujeme v ceste. Jedná vec, ktorá ma
zarazila a na ktorú my Slováci nie sme
zvyknutí - na benzínových pumpách nemali
alkohol. Dokonca ani pivo. V Taliansku nič,
vo Francúzku aspoň víno, v Portugalsku nič.
Iba v Španielsku mali pivo. Dokonca aj
značkové. Trochu som odbočil, tak sa vrátim
späť do Francúzska, do nášho autobusu na
ceste do Lúrd. Po prestávke pokračujeme
modlitbou posvätného ruženca a po ňom
nám šoféri pustili, keďže sme vo Francúzku,
tak francúzky film o jednom černochovi,
ktorí sa staral o jedného úplne
postihnutého muža. Aj keď ten obsah bol
trošku taký..., film bol celkom fajn. Taký na
uvoľnenie. Od 20:05 do 20:30 máme
poslednú prestávku pred príchodom do
Lúrd. Otec Marek nás informoval čo nás
ešte čaká dnes večer a o zajtrajšom
celodennom programe v Lurdách. O 23:45
po malom blúdení prichádzame na hotel.
Blúdenie zapríčinili veľmi úzke  uličky a zle v
tme označený hotel. O pol jednej sme
konečne na izbe. Sprcha na očistenie tela a
ideme spať. Zajtra nás čakajú Lurdy. 

(Peter Tóth)
pokračovanie v najbližšom čísle
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1. čítanie: Iz 63, 16d-17. 19de; 64, 2c-7
Žalm: Ž 80, 2+3bc. 15-16. 18-19
Ant.: Bože, obnov nás, rozjasni svoju tvár a
budeme spasení.
2. čítanie: 1 Kor 1, 3-9
Evanjelium: Mk 13, 33-37

Krátke zamyslenie na evanjelium: Začíname nový
cirkevný rok a hovoríme o konci. To je skutočne
paradoxné. Ale cirkev je spoločenstvo tých, ktorí sa
vydali na cestu za Bohom. Teda komunitou ľudí, ktorí majú svoj cieľ! Aký teda je a hlavne
ako sa k cieľu dostať? Ježišovo „Bdejte!“ nemusí hneď znamenať trvalý stav stresu. Práve
naopak. Do stresu sa dostanú tí, ktorí nič nerobia a tesne pred udalosťou začnú zmätkovať.
Ak vstúpime do živého vzťahu s Bohom a dennodenne ho oživujeme, potom sa netreba báť,
kedy Pán príde a ako to bude. Veď práve naopak. Keď Pán príde, naplní našu radosť a my sa
mu budeme môcť pokloniť. Spoznáme ho zblízka, možno podobne ako mudrci z Východu.

Modlitba žaltára a breviára: 1. týždeň

Dodatočné oznamy
Večerné slovko Don Bosca - V rámci dvojstého výročia narodenia Don Bosca a aktivít, ktoré
budú v našej farnosti prebiehať vám dávame do pozornosti aj skupinu na facebooku, ktorá
sa volá Večerné slovko Don Bosca. Tí, ktorí na facebooku nie ste, budete mať možnosť
sledovať tieto myšlienky aj na našej farskej stránke, kde ich budeme postupne uverejňovať. 
Relikvia bl. Don Bosca - pri príležitosti slávenia jubilejného roka Don Boscovho narodenia
bude teraz jeho relikvia tu v novom kostole, aby ste tak mali možnosť získať odpustky, ktoré
sú s ňou spojené. Podrobnejšie informácie o získaní odpustkov nájdete na dverách nášho
kostola, na našej farskej internetovej stránke, ako aj pri relikvii. 
Rok zasväteného života s bl. Zdenkou a Donom Boscom - rok zasväteného života v našej
farnosti  budeme prežívať spolu so svätcami, ktorí žili zasväteným životom a ktorých relikvie
máme v kostole - so sr. Zdenkou – vždy 30teho v mesiaci a s Donom Boscom – špeciálne pri
mládežníckych sv. omšiach. Príhovory z jednotlivých slávení si potom budete môcť nájsť aj
na našej farskej internetovej stránke.
Výročie smrti nášho kaplána Martina - slávnosť sv. Mikuláša sa v našich spomienkach spája
s jednou smutnou udalosťou, pretože v tento deň mal pohreb náš bývalý kaplán Martin
Čelovský. Zomrel dva dni predtým 4.12. Chcem vás aj v tomto roku pozvať na spomienkovú
slávnosť na cintorín do Hencoviec k jeho hrobu 7.12., v nedeľu. Odchod by bol objednaným

autobusom od nášho nového kostola o 1400 poobede. Zároveň, keďže je prvá nedeľa v

mesiaci, tak výmena ružencových tajomstiev bude dnes poobede o 1430. Zajtra už vlastne
začína december, takže to je v poriadku. 
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Šesť nových svätých

V nedeľu Krista Kráľa predsedal Svätý

Otec František eucharistickému
sláveniu na Námestí sv. Petra, pri
ktorom kanonizoval šesť nových
svätých. Dvaja sú z Indie, štyria z
Talianska. Svätý Otec slávnostným
výrokom vyhlásil za svätých biskupa
Giovanniho Antonia Farinu,
karmelitánskeho kňaza Kuriakose
Eliasa Chavaru od Svätej rodiny,
františkánskeho kňaza Ľudovíta z
Casorie, brata Nicolu da Longobardiho
z rehole minimov, indickú karmelitánku
sestru Eufráziu od Božského Srdca a
brata Amata Ronconiho z tretieho rádu
sv. Františka. 
V homílii sa pápež zameral na význam
Kristovho kráľovského titulu, ktorý spočíva v jeho úlohe Dobrého pastiera a v poslušnom
napĺňaní Božieho plánu záchrany človeka. Vysvetlil, že Ježiš svoje kráľovstvo naďalej
buduje aj po svojom zmŕtvychvstaní, až po definitívne víťazstvo. Slovami Matúšovho
evanjelia o poslednom súde potom pápež František poukázal na požiadavky, ktoré Ježiš
ako kráľ vyžaduje. Pri Božom súde bude kritériom dobročinná láska prejavená voči
núdznym: 
„Na sklonku nášho života budeme súdení z toho, ako sme preukázali lásku, blízkosť a
nežnosť voči našim bratom. Od tohto bude závisieť i náš vstup alebo vylúčenie z Božieho
kráľovstva: naše priradenie k jednej alebo druhej strane. Svojím víťazstvom nám Ježiš
svoje kráľovstvo otvoril, no je na nás, aby sme doň vstúpili, počnúc už životom tu a teraz
– Kráľovstvo sa začína teraz – tak, že sa konkrétnym spôsobom staneme blízkymi bratovi,
ktorý žiada o chlieb, oblečenie, prijatie, solidárnosť, katechézu. A ak týchto bratov či
sestry skutočne ľúbime, budeme ochotní podeliť sa s nimi o to, čo je pre nás
najvzácnejšie, t. j. o Ježiša samotného a o jeho evanjelium!“

(dodal Martin Miškuf)

Reakcia KBS na prijatie návrhu Celoštátnej
stratégie rodovej rovnosti

Vláda SR na svojom zasadnutí 20.novembra

schválila návrh Celoštátnej stratégie rodovej
rovnosti na roky 2014 až 2019 z dielne
Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny. Pri
tejto príležitosti prinášame v plnom znení
reakciu Konferencie biskupov Slovenska:
„Sme sklamaní z rozhodnutia Vlády SR.
Považujeme ho za nesprávne. Toto rozhodnutie
nás motivuje k tomu, aby sme ešte
intenzívnejšie svedčili o pravej dôstojnosti
každej ľudskej osoby a skutočnej rovnosti medzi
mužmi a ženami.“



VV čASEčASE oDoD 01.12.2014 01.12.2014 DoDo 07.12.201407.12.2014

Upratovanie kostola - Pán Boh zaplať všetkým rodinám, ktoré boli v tomto týždni upratovať
kostol. Na budúci týždeň prosíme rod. Demčákovu, rod. Melegovu, rod. Palkovu - Sadová ul.

Upratuje sa  v sobotu ráno po sv. omši o 900.   
Vedenie modlitieb pred sv. omšami - V týždni od 7.12. – 13.12. vedie modlitby horliteľka p.
Terézia Demčáková. 
Nácvik detského speváckeho zboru - nácvik detského speváckeho zboru bude klasicky v

sobotu o 1330 v pastoračnom centre.

Nácvik mládežníckeho zboru - Nácvik mládežníckeho speváckeho zboru bude v piatok o 1630

v pastoračnom centre. Nácviky v iných termínoch sú podľa potreby a okolností.  
Sv. spoveď - je prvopiatkový týždeň a tak bude možnosť sv. spovede od pondelka do piatku
1,5 hod. pred večernými sv. omšami, t.j. od 16.30 hod. a pri ranných sv. omšiach podľa
potreby.

Sv. spoveď chorých - chorých budeme navštevovať klasicky v piatok od 800. Prosím vás,
nahláste ich v sakristii.
FER - všetkých členov farskej ekonomickej rady pozývam na stretnutie, ktoré bude v pondelok

večer po adorácii o 1930 na fare.
FPR - všetkých členov farskej pastoračnej rady pozývam na stretnutie, ktoré bude v stredu

večer po sv. omši o 1900 takisto na fare. 
Sv. Mikuláš - ohľadom možnosti ešte nahlásenia balíčkov na Mikuláša je možnosť dnes a
zajtra, t.j. v pondelok a zároveň si môžete vyzdvihnúť kupóny. 
Nahlásenie detí na 1.sv. prijímanie - chcem poprosiť všetkých rodičov, ktorých deti by mali
ísť na 1. sv. prijímanie v tomto školskom roku a chcú ísť v našej farnosti, aby boli takí dobrí ich
nahlásiť, aby sme vedeli koľko detí chce ísť. Zároveň vás chcem už teraz pozvať na prvé

organizačné stretnutie, ktoré bude na ďalší týždeň v stredu večer po detskej sv. omši o 1900

tu v novom kostole, t.j. 10. decembra.
Jesenná zbierka na charitu - v dnešnú nedeľu je tzv. jesenná zbierka na charitu. Pán Boh
zaplať za všetku vašu podporu. 
Rozpis lektorov: 
2. adventná nedeľa: 8.00 hod. – rod. Baníkova – rod. Hrubovska, 10.00 hod. – rod.
Kokoruďova, 18.30 hod. – rod. Š. Fenika.
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liTURgiCKýliTURgiCKý PRogRAMPRogRAM oDoD 01.12.2014 01.12.2014 DoDo 07.12.201407.12.2014

PPoNDEloKoNDEloK 01.12.201401.12.2014 Sv. omša: 1800 (K)   

Poklona sv. Oltárnej: 1845

UU ToRoKToRoK 02.12.201402.12.2014 Sv. omša: 630 (K)  

SS TREDATREDA 03.12.201403.12.2014
Sv. Františka Xaverského, kňaza
(spomienka) 

Sv. omša: 1800 (K+T) 

ŠŠ TVRToKTVRToK 04.12.201404.12.2014 Poklona sv. Oltárnej: 1700

Sv. omša: 1800 (T+K) 

PP iAToKiAToK 05.12.201405.12.2014 Sv. omša: 630 (T)  starý kostol

Sv. omša: 1800 (K)  detsko-
mládežnícka

Slávnosť sv. Mikuláša: 1900

SS oBoTAoBoTA 06.12.201406.12.2014
Sv. Mikuláša, biskupa (spomienka) 

Sv. omša: 800 (T)

Sv. omša: 1800 (K)    

NN EDEľAEDEľA 07.12.201407.12.2014

2. ADVENTNÁ NEDEĽA

Sv. omša: 800 (K)

Sv. omša: 1000 (K)

Pobožnosť sv. ruženca: 1430

Sv. omša: 1830 (T) starý kostol

„Čo zmôže hriech tam, kde je pokánie? A aký je úžitok z lásky tam, kde je pýcha?“ 
(Abba Eliáš)


